
 
 
   

Verslag b    Bijeenkomst 20 maart 2024 gehouden in de Sint 

                                    Servatiuskerk te Oijen. 
 
 
 
Aanvang: 19.30 uur  
 
Aanwezig: 
 

• Het parochiebestuur (met uitzondering van de vicevoorzitter) en haar adviseurs; 

• 21 parochianen, 11 belangstellenden waarvan 6 uit Oss, 2 uit Lith, 1 uit Teeffelen,                          
1 uit Maren-Kessel en 1 uit Geffen   

 
Totaal 39 personen 
 
Op uitnodiging van het parochiebestuur van de parochie Heilige Nicolaas vindt deze bijeenkomst 
plaats met als thema “De toekomst van het R.K. kerkgebouw van de Sint Servatius te Oijen”. 
 
Inhoudelijk verslag: 
 
Pastoor Aarden verwelkomt de aanwezige parochianen en overige belangstellenden en opent de 
bijeenkomst met gebed.  
 
Pastoor Aarden geeft aan dat de vicevoorzitter vanwege voor hem geldende andere prioriteiten 
vanavond niet aanwezig is. Hij betreurt dit ten zeerste. Daarnaast belooft pastoor Aarden de 
parochianen dat op korte termijn (hopelijk binnen 3 weken) de klok gemaakt zal worden. 
 
We zijn vanavond hier bij elkaar in onze kerk -uw kerk-, die we moeten gaan sluiten omdat het 
kerkbezoek sterk is terug gelopen. Hier is niemand schuldig aan, de jeugd heeft andere prioriteiten op 
de zondagmorgen. In alle Bisdommen in ons land zien we het kerkbezoek terug lopen, dit is de tijd 
waarin we leven, de wereld en ons land zijn aan het veranderen en de Coronatijd heeft er ook geen 
goed aan gedaan. We zien in alle dorpen in ons bisdom hetzelfde gebeuren, als een golfbeweging in 
onze geschiedenis zijn wij aan het veranderen. Ook in onze dorpen zien we de veranderingen. Het 
teruglopende kerkbezoek, met als gevolg hiervan dat het financieel niet meer haalbaar is om de 
kerken open te houden.  
 
Pastoor Aarden leest het verslag van de bijeenkomst van 29 november 2023 voor en vraagt of er 
hierover nog vragen zijn. Nee, er zijn geen vragen.  
 
Pastoor Aarden leidt het moeilijke onderwerp voorzichtig in met een korte terugblik in de 
geschiedenis, over de oude kerk van Oijen - die kerk had nooit gesloopt mogen worden. 
Deze nieuwe kerk werd op 11 oktober 1964 geconsacreerd door Mgr. W. Bekkers van het bisdom van 
’s-Hertogenbosch. Nu 60 jaar later is deze kerk een veel te grote jas voor deze parochiegemeenschap 
geworden en moet er gekeken worden naar een mogelijk ander gebruik van dit kerkgebouw. De 
pastoor stelt de aanwezigen ook gerust dat de pastorale zorg voor Oijen behouden zal blijven. Kerken 
kunnen we overal, in de Kapel zoals we nu in de wintermaanden ook al doen of bij het Hart van Oijen. 
En je kan altijd naar de kerk in Lith komen. Maar voordat het zover is dat de bisschop zijn goedkeuring 
geeft om deze kerk aan de eredienst te onttrekken, zullen wij samen in gesprek gaan én blijven, daar 
het uw kerk betreft waar wij een nieuwe bestemming voor moeten vinden. 
In de bijeenkomst van 29 november vorig jaar heb ik u gevraagd hier goed over na te denken. 
 
 
Pauze: Pastoor nodigt de aanwezigen uit voor het samen drinken van een kopje koffie of thee. 
 
 



 
 
   

Verslag b    Bijeenkomst 20 maart 2024 gehouden in de Sint 

                                    Servatiuskerk te Oijen. 
 
 
 
Pastoor heet ieder welkom terug en vraagt of er nog vragen zijn. 
 
Vraag:  Moeten er in de toekomst nog grafrechten worden betaald? 
Antwoord door penningmeester Ton Lansdaal: ja, de begraafplaats moet worden onderhouden ook in 
de toekomst. Op dit moment zijn er nog vrijwilligers die dit werk doen, maar bij het wegvallen van 
deze mensen zullen we hiervoor bedrijven in moeten huren. 
 
Vraag: Ik denk dat het niet haalbaar is de kerk open te houden, maar waar kunnen wij dan gaan 
kerken, die wij dan kunnen blijven gebruiken?  
Antwoord door penningmeester Ton Lansdaal: Allereerst gaan we aan de bisschop vragen om de kerk 
aan de eredienst te onttrekken, daarna worden pas de volgende stappen gezet. 
Pastoor Aarden vult aan:  “Kerken kunnen we overal, in de Kapel van St Jozeph of bij het Hart van 
Oijen”. 
 
Vraag: wat gebeurt er met de kerk? 
Pastoor Aarden: Daar gaat het nu niet om, dat is afhankelijk van de herbestemming. 
 
Vraag: Het is voor het koor nu in de kapel aan de krappen – is het mogelijk om gelijk aan Vita Nova 
(Nu De Wellen) te werken met een gordijn dat dicht kan en open als wij er zingen – is er in het hart 
van Oijen ook een ruimte? Vaak wordt dat in het restaurant gehouden? 
Pastoor Aarden antwoordt: We moeten samen naar een passende repetitieruimte zoeken voor de 
toekomst maar dat kan goed nog 2 jaar duren. 
 
Vraag: Als het verkocht word waar blijven dan alle spullen? 
Antwoord pastoor: Het zou mooi zijn als de stukken die weg mogen in de nieuwe bestemming of het 
Hart van Oijen terecht zouden komen - dan blijven de bezittingen die hier mogen blijven binnen deze 
gemeenschap. Pastoor vertelt wat wel en niet in deze kerk kan blijven nadat de kerk aan de eredienst 
is onttrokken en wat er mee naar de kerk in Lith gaat. 
 
Vraag: kan er ook een kleine kerk gebouwd worden? 
Antwoord Pastoor: We gaan met de projectontwikkelaar in gesprek en gaan kijken wat de 
mogelijkheden zijn. Penningmeester Ton Lansdaal vult aan dat samen gekeken moet worden naar een 
goede kerklocatie en dat er voor het koor ook een oplossing komt voor een repetitieruimte. 
 
Vraag: Waar gaat het geld naartoe als de kerk verkocht is? 
Penningmeester Ton Lansdaal antwoordt: Het geld blijft van de parochie en gaat dus niet zoals dat 
vaak wordt gedacht naar het bisdom in Den Bosch toe. 
 
Pastoor Aarden: Vraag nu aan allen, willen we wel of niet aan de bisschop vragen de St. Servatiuskerk 
aan de eredienst te onttrekken? Indien u hiermee akkoord gaat kunt u stilzwijgend instemmen.    
 
Antwoord allen: er volgde +/- 1 minuut een doodse stilte – waarop de Pastoor de conclusie trekt dat 
de aanwezige unaniem instemmen met het onttrekken aan de eredienst. Hij geeft aan dat dit een 
emotioneel besluit is, maar dat het niet anders kan. 
 
Pastoor Aarden sluit de bijeenkomst af met een gebed en dankt alle aanwezigen voor hun komst en 
wenst iedereen wel thuis. 
 
  
 


